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11. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 26. 9. 2012  
 

 

 

 

JUDr. Cibere: 

Interpelácia je na riaditeľa kultúrneho a spoločenského strediska, keby mi vedel povedať, 

folklórny súbor „Trebišovčan“ vyvíjal činnosť v kultúrnom a spoločenskom stredisku, že vraj 

dnes ma tam zákaz vstupu, ma sa vypratať, pretože bolo rozhodnuté, že nemôže vyvíjať svoju 

činnosť 

 

Ing.  Kolesár: 

Situácia k folklórnemu súboru „Trebišovčan“, predpokladám ide o mužský zbor 

„Trebišovčan“, pretože kým si tento mužský zbor nezaregistroval svoju značku, tak pod 

značkou „Trebišovčan“ vystupovali všetky folklórne súbory i ženský spevácko-tanečný zbor 

i mužský zbor, takže prosím upresniť. Predpokladám, že ide o mužský zbor „Trebišovčan“. 

Prosím pána riaditeľa, aby uviedol informácie k situácii. 

 

Ing. Lörinčík: 

Tento folklórny súbor, porušil dohodnuté pravidla tým, že vstúpili do priestorov mestského 

kultúrneho strediska mimo dohodnutú dobu a takisto na pôde mestského kultúrneho strediska 

požívali alkoholické nápoje, čo je takisto v rozpore s dohodnutými pravidlami. Napriek tomu 

som chcel, aby títo ľudia mali šancu pôsobiť vo folklóre, budem oveľa radšej, keď budú tráviť 

čas na pôde mestského kultúrneho strediska, ako niekde v reštaurácii. Oni nám zaslali list, 

v ktorom nesúhlasia s tým, aby bol používaný folklórny súbor „Trebišovčan“ ako an blok   

a urobili si ochrannú známku na folklórny súbor „Trebišovčan“. 

 

JUDr. Cibere:  

Kto nejde s nami, je proti nám? Dávali sme my návrh na zapísanie názvu folklórneho súboru 

na úrad priemyselného vlastníctva? Je mi to divné, že na takejto veci zastaviť činnosť jedného 

folklórneho súboru. 

 

Ing. Kolesár: 

Nie na takejto veci, pán poslanec. Nedávali sme takýto návrh, pretože sme nepovažovali za 

potrebné, aby folklórny súbor mal ochrannú známku. To, na základe čoho bolo konané, je 

požívanie alkoholu na pôde mestského kultúrneho strediska. Na základe takejto veci, nie na 

základe inej veci. Bolo to, odznelo to. 

 

JUDr. Cibere: 

Potom treba povedať jednoducho. 

 

Ing. Kolesár: 

Bolo to, odznelo to 

 

JUDr. Cibere: 

Ale to odznelo medzi tým. 

 



Ing. Kolesár: 

Odznelo, nie medzi tým. Odznelo nie medzi tým, odznelo to počas reči, len vy ste počuli 

záver o ochrannej známke. 

 

JUDr. Cibere: 

Ja som počul aj požívanie alkoholických nápojov. 

 

Ing. Kolesár: 

Toto je dôvod. 

 

JUDr. Cibere: 

Toto je ten hlavný dôvod požívania alkoholických nápojov. Tak nech si to páni potom 

vybavia, či požívajú alebo nie ale ako je to možné, aby sa dostali tam bez prítomnosti 

pracovníkov KaS-ky sami do tohto priestoru, keď viem, že je uzamykaný.  

 

Ing. Lörinčík: 

V deň, keď boli Dni mesta, tak my sme im poskytli priestor alebo oni sa vôbec neopýtali, že 

či môžu ísť do priestorov mestského kultúrneho strediska. Pokiaľ by sa opýtali, žiadny 

problém by nebol, pretože na prezlečenie samozrejme, žeby sme ich tam pustili. Ich 

vystúpenie bolo niekedy o 18.00 h, my keď sme končili niekedy o 24.00 h sme tam prišli, oni 

tam ešte boli a pri fľaške. To je hrubé porušenie dohodnutých pravidiel.  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 26. 9. 2012 
 

 

 

 

 

 

 


